
Zápis zo zasadnutia Rady rodičov ZŠ Lichardova 24, Žilina zo dňa 30.11.2015 

 

Prítomní: členovia Rady rodičov podľa prezenčnej listiny,  

Hostia: p. riaditeľka Ida Pavlovičová 

 

Otvorenie 

1. Informácie o stave školy - pani riaditeľka Ida Pavlovičová  

2. Zápis do registra určených právnických osôb – 2% dane 

3. Revízna komisia 

4. Bezpečnosť žiakov na prístupovej komunikácii ku škole 

5. Zvolávanie stretnutí rodičovskej rady 

6. Internetbanking 

7. Financie – príjem a plánované použitie 

8. Diskusia - rôzne 

Záver 

 

Na začiatku p. predsedníčka M. Šullová otvorila zasadnutie RR. Rokovanie prebiehalo podľa 

programu: 

 

Ad 1. Pani riaditeľka informovala RR o aktivitách školy v prvom štvrťroku. Na škole je 442 

žiakov v 21 triedach. Počas októbra a novembra už začínajú prebiehať rôzne vedomostné aj 

športové súťaže. 22.10. 2015 sa uskutočnil workshop „Ako lepšie zvládať úskalia porúch 

učenia IX“. 12.11. prebehlo dobrovoľné „pokusné“ testovanie pre ôsmakov a deviatakov, aby 

mali možnosť zistiť, v čom ešte majú nedostatky. 25.11. sa konalo celoslovenské testovanie 

piatakov zo slovenského jazyka a z matematiky. 3.12. sa uskutočnia triedne schôdzky 

rodičov. 

Na prvom stupni p. Miklošová zorganizovala projekt z anglického jazyka, na druhom 

stupni pod vedením p. Makarovej prebiehal projekt „Po stopách Štúrovho života“ formou 

medzitriednej súťaže, tri najúspešnejšie kolektívy boli ocenené.  

Na škole bola otvorená nová školská dielňa. Jej vybavenie bolo spolufinancované 

z projektu „Podpora polytechnickej výchovy na základných školách“ ako aj z finančných 

prostriedkov Grantu mesta Žilina (1350 €) a pohotovostného fondu poslancov mestského 

zastupiteľstva (600 €), ako aj od zriaďovateľa. Z uvedeného projektu boli zakúpené aj 

pomôcky pre biológiu, techniku, fyziku a chémiu. Zložitejšie učebné pomôcky skladali žiaci 

školy v spolupráci so študentmi Strednej odbornej školy elektrotechnickej na Komenského 

ulici, čím sa naštartovala aj ďalšia budúca spolupráca, kde sa ôsmaci budú môcť zúčastniť 

praktického výcviku študentov SOŠ. O otvorení dielne vyšiel aj článok v MY- Žilinské 

noviny. 

V druhom ročníku bola navýšená telesná výchova o jednu hodinu so zameraním na 

florbal. Žiaci školy zaznamenali úspechy v okresnom kole (1.miesto – mladší žiaci), ako aj 

v krajskom kole (3. miesto – starší žiaci). 

Pani riaditeľka reagovala na požiadavku rodičov, či by bolo možné, aby fungoval ŠKD 

počas letných prázdnin: Je to možné posledný augustový týždeň, pani vychovávateľky sú 

ochotné, predbežný záujem sa bude zisťovať na konci júna, vtedy bude známe aj ako sa to 

bude riešiť finančne. 

 

Ad 2. O zápis sa postará p. predsedníčka. 

 

Ad 3. Bola zvolená Revízna komisia Rady rodičov v zložení p. Borošová, p. Čahojová, 

p. Horváth. 

 

Ad 4. Rodičia súhlasili s návrhom p. predsedníčky, aby bolo mesto požiadané o vybudovanie 

úzkeho chodníka popri jedálni z pravej strany, keď sa ide smerom do školy. Príchod žiakov 

bude bezpečnejší. P. riaditeľka informovala, že na križovatke pri VÚC došlo k nehode, keď 



vodič zrazil dvoch žiakov školy pri prechode na zelenú. Našťastie, neboli vážne zranení. 

P. riaditeľka požiadala o prítomnosť príslušníkov mestskej polície v čase  medzi 7:30 – 8:00 

na tejto križovatke aj vyššie na Mostnej. Padla otázka ohľadne možnosti preprogramovania 

tejto križovatky. Momentálny stav nie je veľmi vhodný ani pre chodcov, ani pre vodičov.  

 

Ad 5. Stretnutia RR rodičom nevyhovujú hodinu pred triednymi ZRŠ, uprednostňujú radšej 

nejaký deň vopred o 16tej hodine. P. predsedníčka poprosila členov RR, aby v krátkosti 

reagovali na jej e-maily, aby mala spätnú väzbu, že boli doručené. 

 

Ad 6. P. predsedníčka bude riešiť v spolupráci s p. ekonómkou školy. Materiály Rady rodičov 

by tiež mali byť v škole tak, ako to bolo po minulé roky s výnimkou posledných dvoch rokov. 

 

Ad 7. Pristúpilo sa k návrhu a schvaľovaniu rozpočtu. Prešli sa jednotlivé plánované akcie 

a exkurzie, požiadavky učiteľov a vedúcich záujmových krúžkov (budú ešte oslovení aj ďalší 

učitelia, ktorí vedú krúžky, aby dali požiadavky na potrebné financie). Rozpočet bol 

schválený, ako je vidieť v  tabuľke. 

 

Čo Schválené 

1. ročník PLAVECKÝ             616 €  

2. ročník - exkurzia             200 €  

3. ročník – ŠKOLA V PRÍRODE             200 €  

4. ročník – exkurzia Kremnica+planetárium             400 €  

5. ročník – exkurzia Archív Bytča             200 €  

6. ročník -exkurzia             200 €  

7. ročník - LYŽIARSKY             330 €  

8. ročník – exkurzia             200 €  

9. ročník – príprava Monitor             200 €  

ŠKD – tvorivé pomôcky, odmeny, karneval             200 €  

Lukostreľba             250 €  

LEGO krúžok             200 €  

Laminovacie fólie               45 €  

Cestovné (pre „reprezentantov“ školy v súťažiach)             200 €  

Bežecká liga (účastnícky poplatok)               20 €  

Mikuláš             250 €  

MDD             450 €  

Knižné poukážky (na koniec roka)             220 €  

Odmeny žiakom (reprezentantom v súťažiach)             220 €  

Estetizácia tried             100 €  

Guláška             400 €  

Workshop (občerstvenie)             100 €  

Notár a Vestník             100 €  

Po stopách Ľ. Štúra               45 €  

Knižnica - nákup kníh             300 €  

Naša škola má talent               50 €  

Rezerva         1 000 €  

    

Celkom         6 696 €  

   

 



Ad 8. Prebehla diskusia o spôsobe fungovania záujmových krúžkov detí. Bolo navrhnuté, aby 

sa vypracovala štatistika krúžkov v zmysle, koľko financií je potrebné na ročnú prevádzku 

krúžku, čo z toho pokryjú vzdelávacie poukazy (28 € na žiaka), koľko treba navyše, aký je 

záujem o jednotlivé krúžky, súčasné počty detí . Predbežný záujem o krúžky by sa mal 

u žiakov zistiť už v júni, aby škola mohla reagovať na dopyt prípadným oslovením externých 

vedúcich krúžkov. Príspevky RR pre jednotlivé krúžky by mali byť rozvrhnuté podľa počtu 

detí a podľa požiadaviek vedúcich, aby v žiadnom krúžku nemuseli materiál doplácať rodičia. 

 P. predsedníčka bola požiadaná o tlmočenie negatívneho názoru p. Matejičkovej, 

s ktorým oboznámila prítomných rodičov. 

    

Záver porady. 

 

 

 

Zapísala: Mária Kúdelčíková 

 

V Žiline 2.12.2015 

 


